
Grundejerforeningen KLITGÅRDENs 69.  generalforsamling lørdag d. 13. april 2019 kl. 10:00. 

 

Formand Verner Bech bød velkommen, og præsenterede bestyrelse og udvalg. 

 

1.Valg af dirigent: Peter Hjorth foreslået og valgt. Konstaterede generalforsamlingens lovlige 

indvarsling. Der var mødt 16 stemmeberettigede og 9 ledsagere. Ingen fuldmagter. 

 

2. Formandens beretning: 

Siden sidst. Vi har i hele Hald området været ramt af en del indbrud her i vinterens løb. 

Der har været inviteret til et fælles grundejerforeningsformandsmøde i slutningen februar, for at tale 

om hvad vi evt. kunne gøre for at forebygge indbrud i sommerhusområderne. 

Jeg var desværre forhindret i at deltage i mødet, men har efterfølgende fået en kort orientering fra 

mødet. Der har været en lidt højere frekvens, men ikke noget alarmerende, der kræver handling p.t. 

Vejlauget ved Godfred Starck (Nødebovejen 101) og Jens Jakob Jacobsen (Bakkesvinget 16) har 

for beskedne midler igen i år holdt vores grusveje ved lige, så de ikke forfalder. Tak for det! 

På sidste års generalforsamling var der en drøftelse, om det var blevet en for stor opgave, til at vi på 

frivillig basis fortsat kunne magte denne opgave, eller om vi skulle indgå en vedligeholdelsesaftale 

med en lokal entreprenør. Vi fortsætter med vores 2 flittige vejmænd, som hidtil. 

 

Vejbump. Som jeg orienterede om på sidste års generalforsamling var der afgivet en ordre på 

etableringen af de 2 vejbump, som skulle udføres i slutningen af maj måned. 

KP-Kloakservice v. Keld Petersen har udført 2 stk. vejbump monteret på 50 x 50 cm nedgravede 

betonfliser. Betonfliserne er efterfølgende knækket flere steder på grund af belastningen fra bilerne. 

Men da bumpene stadig ligger fast og er intakte, synes jeg ikke at vi skal begynde at udskifte 

fliserne på nuværende tidspunkt, da nye fliser vil knække igen – der vil skulle laves en helt anden 

løsning, hvis det skal undgås! 

 

Derudover er det opsat 2 stk. nye steler m/refleksbånd (sidestolper til montering ved eksisterende 

vejbump), da de gamle var knækkede. 

 

Bevoksningen langs vejene hænger flere steder langt ud over vejene, og grundejerne har pligt til at 

klippe træer og buske i overensstemmelse med skitsen som hænger på opslagstavlen ved 

Klitgårdsvej/Klitgården. Så bestyrelsen henstiller til parcelejerne om til stadighed at beskære træer 

og buske ud mod vejene, 

Stranden. Godfred Starck (Nødebovejen 101)  har holdt skraldebøtterne på stranden tømte. 

John Olesen (Blåstjernevej 6) har igen i det forgangne år taget sig af græsklipningen på 

strandgrundene, så det ser indbydende og pænt ud. Tak for det! 

 

 

Strandudvalget  

Nedkørsel til stranden 

Strandudvalget har længe forsøgt, at få kommunen til at lade entreprenører benytte skåret over for 

Margeritvej. Efter næsten 5 år og mange rykkere, de seneste stilet til borgmesteren, har vi fået et 

halvt svar, nemlig, at der i så fald skal ske anlægsarbejde. I den periode vi har søgt, har kommunen 

foretaget anlægsarbejde, således, at det kræver ændring af kommunens anlægsarbejde, at benytte 

skåret. 

Der er flere grunde til, at vi gerne ville have entreprenørerne til at benytte skåret frem for vores 

nedkørsel, 1) vores strandsti gennem klitten er blevet en bred lige vej, 2) det er til ulempe for 



medlemmerne med den voldsomme trafik og 3) ikke mindst trafiksikkerhed, vores klitsti/nedkørsel 

ligger i et sving, hvorimod nedkørsel til skåret kunne ske via parkeringspladsen. 

Men nu ligger sagen her, og det ville være rart med nye kræfter i det videre forløb. 

 

Nordkystens fremtid 

Og så er der Nordkystens fremtid, et stort projekt med sandfodring. Der har været afholdt en masse 

møder, nogle i kommuneregi og andre i Samvirket en sammenslutning af kystlag, som vi, via vores 

strandgrund også har valgt at være medlem af. Der ligger mange oplysninger på kommunens 

hjemmeside, og jeg vil ikke gå i detaljer med det her. Alle der er interesserede kan finde 

oplysningerne på nettet. 

Projektet er fastlagt, og de tre nordkystkommuner har lagt penge og arbejde i at projektere 

sandfodringen. Der er aftalt en fordelingsnøgle mellem kommunerne med 25% til Halsnæs og 

Helsingør kommune og 50% til Gribskov. I korte træk skal der ske en initial sandfodring, der 

efterfølgende skal vedligeholdes. 

I Helsingør betaler kommunen udgifterne, og i Halsnæs og Gribskov kommuner vil det være 

grundejerne, der skal bære byrden. Det er endnu ikke offentliggjort hvordan byrden skal fordeles 

mellem grundejerne. Halsnæs kommune forventes snart at tilkendegive en fordelingsnøgle, der 

formentlig vil gå 300 m ind i landet med tyngden på 1. række. Dertil vil kommunen etablere et slags 

sandfodringslag for alle grundejere, der berøres, således at arbejdet kan finansieres via et lavrente 

30 års kommunegaranteret lån. 

 

Sneglebekæmpelse. Jørgen Dahl Madsen, Fladstjernevej 8, har igen i år indkøbt sneglegift. Det er 

vigtigt, at flest mulige grundejere deltager i bekæmpelsen af sneglene, så vi kan minimere 

bestanden af dræbersnegle. Afhentningsdato og tider har som sædvanligt været annonceret på 

opslagstavlen ved Klitgårdsvej/Klitgården. 

Hjemmesiden www.gf-klitgården.dk 

kom i drift sidste år. Camilla Dam har lagt nogle nyheder ind i årets løb. Jeg håber at brugen af 

hjemmesiden vil blive udvidet i de kommende år, og vi fra bestyrelsen, vil bestræbe os på at 

informere lidt mere på hjemmesiden. 

Sommerfest i 2018 bliv holdt den 25. august. Helle Høybye (Klitgårdsvej 33) og Hanne 

Christiansen (Bakkesvinget 4) havde tilbudt, at arrangere festen – tak for jeres engagement. 

 

Debat:  

Skal grundejerforeningen være tvunget med i projektet angående kysten? Ja, hvis loven vedtages er 

vi tvunget. 

Virker sandfodringen? Det strides de ”kloge” om. 

120 mio kr. er nævnt som anlægsudgifterne, hvad med vedligeholdet? Vedligeholdet anslås at 

andrage ca. 10 %. 

Der er tegn på politisk opblødning omkring ”hård” kystsikring. 

 

Beretningen godkendt. 

 

3. Regnskab. I kassererens fravær pga. ferie forelagde formanden det reviderede regnskab. På 

spørgsmål om hvorvidt det var muligt at opnå højere renter og lavere gebyrer måtte det konstateres 

at dette nok ikke var muligt. 

Regnskabet godkendt. 

 

4.Valg:  

http://www.gf-klitgården.dk/


A. Formand: Verner Bech genvalgt.  

B. Kasserer: Rebekka Musaeus genvalgt. 

C. Sekretær: Per Florman genvalgt. 

 

5. Valg af suppleant: Martin Borch blev valgt. 

 

6. Valg af 2 revisorer og suppleant: Hardy Gøtze blev valgt og Yvonne Schjerlund blev genvalgt. 

Revisorsuppleant: Stefan Barfred 

 

7. Kontingent: Kassererens forslag om at kontingentet forbliver uændret på 500 kr. blev vedtaget. 

 

8. Indkomne forslag: 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

9. Eventuelt.  

Ved såvel indkørsel på som udkørsel fra Klitgårdsvej opfordres kraftigt til at benytte gadespejlene. 

 

Formanden rundede af.  
 

Bestyrelse og udvalg: 

Formand: Verner Bech (Klitgården 7)  verner.bech@post.tele.dk 

Kasserer: Rebekka Musaeus (Bakkesvinget 24) musaeus@live.dk 

Sekretær: Per Just Florman (Blåstjernevej 2) perflorman@hotmail.com 

Suppleant: Martin Borch (Klitgårdsvej 13) martinbk@dadlnet.dk 

Revisor: Hardy Gøtze (Blåstjernevej 4) hardygoetze@youmail.dk  

Revisor: Yvonne Schjerlund (Nødebovejen 103) yvonne@schjerlund.dk 

Revisorsuppleant: Stefan Barfred (Blåmunkevej 6) stefan@barfred.dk 

 

Strandudvalg: 

Yvonne Schjerlund (Nødebovejen 103) yvonne@schjerlund.dk 

Jan Sørensen (Bakkesvinget 24) bergmus@live.dk 

Flere medlemmer (gerne fastboende) søges. 

 

Vejmænd: 

J. J. Jacobsen (Bakkesvinget 16) meretejjj@gmail.com 

G. Stark (Nødebovejen 101) 

 

Sommerfestudvalg: 

Helle Høybye (Klitgårdsvej 33) hellehoeybye@hotmail.com  

Hanne Christiansen (Bakkesvinget 4) hanne.c@dukamail.dk 

Birgit Vinther (Bakkesvinget 11) pavinter@oncable.dk 

 

Vedligehold af strandgrundene: 

Græsklipning: Vakant. Tilsagn modtages med glæde. 

Affaldssæk: Godfred Starck (Nødebovejen 101)  

 

Snegle: 

Jørgen Dahl Madsen (Fladstjernevej 8) dahlmadsen@gmail.com 
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Vejudvalg: 

Kenneth Egholm 

Stefan Barfred 

J. J. Jacobsen 

 

Hjemmeside: 

www.gf-klitgården.dk 

 

Bemærk venligst, at ejerskifte jfr. Vedtægternes § 4 sidste afsnit skal meddeles formanden eller 

kassereren. 

 

Venlig hilsen og god sommer 

Per Just Florman 

Sekretær 

 

 

 

http://www.gf-klitgården.dk/

